
Protokół Nr I/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 02 grudnia 2010 roku 
 
 

 
         Jako najstarszy wiekiem radny kadencji Rady Miejskiej 2010 – 2014 na 
podstawie art.20 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym otwieram jej pierwszą sesję. 
 
Witam serdecznie zebranych. 
 

- radnych obecnej kadencji, którzy w dniu dzisiejszym obejmą swoje mandaty 
poprzez złożenie ślubowania, 

 
- zaproszonych gości na dzisiejsze obrady w osobach: 
 

1) Z-za Komendanta Powiatowego Policji Piotra Wrześniewskiego 
Komendanta PSP Jerzego Krawczyka  
Prezesa SPEC Andrzeja Kluczkę 
Prezesa MG Zarządu8 OSP Januarego Ejsmonda 
Komendanta Gminnego OSP Mirosława Nowakowskiego 
Kierownika MGOZ Katarzynę Molęcką 

 
2) Radnych Rady Powiatu Jędrzejowskiego naszego okręgu: 

 
Ryszarda Barana 
Ozgę Zygmunta 
Ewę Kubas – Samociuk i jednocześnie Przewodniczącą Rady Powiatu 
Piotra Jarosa 
Krzysztofa Chmaruka i jednocześnie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

     
3) Duchowieństwo naszej gminy 

 
Ks. Mariana Haczyka 
Ks. Kazimierza Wirkowicza 
Ks. Edmunda Noconia 
Ks. Jana Biernackiego 
Ks. Dariusza Mularczyka 

     
4) Prezesów, dyrektorów i kierowników zakładów pracy naszej gminy. 
 
5) Kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

 
 
6) Sołtysów naszych sołectw i przewodniczących Komitetów  
     Osiedlowych. 



 
7a) Przedstawicieli Ochotniczych Straży Pożarnych – Prezesów,  
      Naczelników z Gminnym Komendantem OSP. 
 
7) Przedstawicieli kombatantów i Byłych Więźniów Politycznych. 
 
8) Przedstawicieli Związku Emerytów i Rencistów. 

 
9) Zarząd Klubu „Unia”. 

 
10) Związki Zawodowe funkcjonujące w jednostkach samorządowych. 

 
11) Komendanta Komisariatu Policji w Sędziszowie. 

 
12) Mieszkańców gminy i miasta którzy zechcieli uczestniczyć w    

                    Naszej I sesji. 
 
 

Szanowni zebrani ! 
Pan Z.Konieczny 
 

         Pierwsza sesja nowej rady to moment szczególny dla Nas wszystkich zarówno 

dla TYCH którzy zostaliśmy wybrani dla piastowania funkcji radnego, jak i TYCH 

którzy nas wybierali. Oddając swój głos w wyborach zaufali Nam, wierząc że 

będziemy godnie reprezentować potrzeby naszych mieszkańców. 

Wybory to szczególny proces w demokratycznym kraju, dotyczący sprawowania przez 

Obywateli władzy w sposób bezpośredni. 

Nad dopilnowaniem procedur ustalonych ordynacją wyborczą w naszej gminie 

czuwała Miejska Komisja Wyborcza w Sędziszowie powołana przez Komisarza 

Wyborczego w Kielcach do przeprowadzenia wyborów samorządowych  2010 w 

osobach: 

 

           Przewodniczącego             -  Krzysztof Opałka 

           z-ca przewodniczącego     -   Wioletta Lagierska 

           członkowie                        -  Michał Jawor 

                                                    Renata Kasiewicz 

                                                    Edyta Kudera 

                                                    Tadeusz Józef Skucha 



                                                    Katarzyna Sputo 

                                                    Malwina Latko 

 

       Proszę o wypełnienie obowiązku zawartego w art.13 ust. 7 ordynacji wyborczej tj. 

wręczenie zaświadczeń o wyborze na funkcję radnego Rady Miejskiej, a później 

Burmistrza Sędziszowa. 

Proszę o zabranie głosu przez przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej 

Krzysztofa Opałkę. 

 

Pan Krzysztof Opałka 

 

           Na podstawie protokołu z wyborów do Rady Miejskiej w Sędziszowie 

zarządzonych na dzień 21 listopada 2010 roku proszę o odbiór zaświadczeń o wyborze 

na funkcję radnego, jak niżej: 

Pani Wioletta Lagierska 
- wyczytywała kolejno radnych według okręgów a Pan Krzysztof Opałka wręczał Im 
zaświadczenia jak niżej: 
Okręg Nr 1    - obejmujący swoimi granicami: Krzcięcice, Słaboszowice, 
                         Wojciechowice, Aleksandrów, Piołunka, Mierzyn – Pana  
                         Marka Mentel, 
 
Okręg Nr 2    - obejmujący swoimi granicami: Łowinia, Pawłowice, Pawłowice  
                          - Zagaje – Pana Zbigniewa Gładki. 
 
Okręg Nr 3      - obejmujący swoimi granicami: Sosnowiec, 
                            Miasto Sędziszów ulice: Bąkowska, Cicha, Jędrzejowska, 
                            Nagłowicka, Piaskowa, Partyzantów, Rynek, Kościelna, 
                            Rzeczna, Sportowa, Polna, Marianowska, Gródek, Kielecka, 
                            Wodzisławska, Gniewięcińska, Klonowa, Rajska 50 – 59, 
                            Dworcowa 1 – 14 – Panów Zbigniewa Adamskiego i 
                            Adam Mysiarę. 
 
Okręg Nr 4      - obejmujący swoimi granicami: Miasto: Sędziszów 
                            Oś. Na Skarpie, Oś. Drewniane, ulice; Tysiąclecia, Kolejowa, 
                            Kościuszki, Kwiatowa, Leśna, Ogrodowa, Zielona, Majowa, 
                            Działkowa, Krótka, Spokojna, Słoneczna, Wesoła, Rajska 1-49 
                            Dworcowa 15 – 30 – Panów Mariusza Gliwińskiego, 
                            Jana Wiencka i Stanisława Łazarskiego. 
 



Okręg Nr 5      - obejmujący swoimi granicami: Miasto: Sędziszów 
                           Oś. Sady, ulice: Kard. Wyszyńskiego, Armii Krajowej,  
                           Przemysłowa, Sółdzielcza, Klimontowska, Batalionów  
                           Chłopskich, Jaśminowa, Jarzębinowa, Kasztanowa, Akacjowa, 
                           Dworcowa 31 –59 – Panią Bożenę Wójcik i Pana  
                           Jana Psonaka i Pana Dariusza Juszczyk. 
 
Okręg Nr 6     - obejmujący swoimi granicami : Gniewięcin, Piła – Pan 
                           Wiktor Tabor. 
 
Okręg Nr 7     - obejmujący swoimi granicami: Bugaj, Czekaj – Krzelów, 
                            Swaryszów, Szałas, Tarnawa, Marianów – Pana Jacka Sroka. 
 
Okręg Nr 8     - obejmujący swoimi granicami: Czepiec, Przełaj, Przełaj – 
                           Czepiecki, Mstyczów, Białowieża – Pana Jana Strzelec. 
 
Okręg Nr 9     - obejmujący swoimi granicami: Klimontów, Podsadek, Jeżów, 
                            Klimontówek – Pana Zdzisława Koniecznego. 
 
Okręg Nr 10    - obejmujący swoimi granicami: Boleścice, Borszowice, Grązów 
                            Zielonki – Pana Nikodema Jawor. 
 
 
 
         Wszystkim wybranym radnym, w imieniu Miejskiej Komisji Wyborczej 
w Sędziszowie życzę wszystkiego najlepszego , owocnej i przynoszącej efekty pracy 
dla dobra naszej gminy. 
 
Pan Z.Konieczny 
Dziękujemy Panu Krzysztofowi Opałka za wręczenie zaświadczeń i życzenia. 
 
Ad. 3  Przystępujemy do pkt. 3 obrad dzisiejszej sesji tj. złożenia ślubowania i 
stwierdzenia objęcia mandatu radnych. Ten punkt obrad sesji jest uregulowany w art. 
23a – ustawy o samorządzie gminnym. 
Złożenie ślubowania jest obowiązkiem każdego radnego. Ślubowanie radni składają na 
pierwszej sesji. Odmowa złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu. 
Ślubowanie odbywa się w ten sposób że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni 
powstają i wypowiadają słowo „Ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem 
zdania „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. 
Ponieważ w naszym gronie znalazła się tylko jedna kobieta, miło nam będzie jeżeli 
odczyta rotę ślubowania. Proszę Panią Bożenę Wójcik o odczytanie roty ślubowania, a 
Państwa radnych o złożenie ślubowania. 
 
Pani Bożena Wójcik odczytała 1 raz rotę ślubowania, a Pan Zdzisław Konieczny 
wywoływał nazwiska radnych do złożenia ślubowania. 
 



 
1)     Radny Marek Mentel, 
2)     Radny Gładki Zbigniew, 
3)     Radny Adamski Zbigniew, 
4)     Radny Mysiara Adam, 
5)     Radny Wiencek Jan, 
6)     Radny Łazarski Stanisław, 
7)     Radny Gliwiński Mariusz, 
8)     Radny Psonak Jan, 
9)     Radna Wójcik Bożena, 
10)    Radny Dariusz Juszczyk, 
11)    Radny Tabor Wiktor, 
12)    Radny Sroka Jacek, 
13)    Radny Strzelec Jan, 
14)    Radny Konieczny Zdzisław, 
15)    Radny Nikodem Jawor. 

 
 
Stwierdzam, że podczas obrad dzisiejszej sesji ślubowanie złożyło 15 radnych Rady 
Miejskiej i tym samym zgodnie z art.23a pkt.1 ustawy o samorządzie gminnym objęli 
ONI swoje mandaty. Od tej chwili wszystkie ich działania w sensie wykonywania 
uprawnień radnego mają moc prawną. 
 
 
Ad. 4 Przystępujemy do pkt.4 obrad – stwierdzenie quorum. 
          Stwierdzam na podstawie listy obecności obrad dzisiejszej sesji obecnych 
          Jest 15 radnych, sesja jest więc władna podejmować prawomocne  
          uchwały – art.14 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym stanowi że  
          uchwały rady zapadają zwykłą większością głosów w obecności co  
          najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu jawnym, chyba 
          że ustawa stanowi inaczej. 
          
W celu usprawnienia obrad dzisiejszej sesji proponuję powołać na sekretarza obrad 
Pana Zbigniewa Adamskiego 

1) kto za – 15 
  

Stwierdzam że sekretarzem obrad wybrano Pana Zbigniewa Adamskiego. 
Ad.5 
Przedstawiam Szanownej Radzie proponowany porządek obrad jak niżej: 

- wybór przewodniczącego Rady Miejskiej. 
- Przekazanie prowadzenia obrad nowo wybranemu przewodniczącemu. 
- Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
- Złożenie sprawozdania o stanie gospodarki finansowej przez Burmistrza 

Sędziszowa. 
- Wręczenie zaświadczenia o wyborze nowo wybranego Burmistrza 
- Sprawy organizacyjne. 



 
Czy są propozycje do zmian w porządku obrad?(Jeżeli tak muszą być przyjęte do 
porządku obrad przez głosowanie – wg art.20.1a bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady) 
 
Kto jest za przyjęciem porządku obrad – 15 za 
 
Stwierdzam , że sesja przyjęła proponowany porządek obrad. 
Ad. 6 
Radny Z.Konieczny 
 
Przystępujemy do następnego pkt. obrad – wybór przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Art.19 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym stanowi że Rada wybiera ze swego grona 
przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu w głosowaniu tajnym. Aby sprawnie przeprowadzić głosowanie 
przypominam Szanownej Radzie że zasady głosowania i wybór przewodniczącego 
oraz wiceprzewodniczących otrzymaliście państwo w materiałach dzisiejszej sesji – 
jest to wyciąg ze Statutu Gminy. 
Zapytał czy radni życzą sobie jej odczytanie? Rada nie życzyła sobie odczytania . 
 
Przystępujemy do powołania Komisji Skrutacyjnej, proszę o podawanie kandydatów 
- 3 osoby (głosowanie jawne) – zwykła większość głosów. 
 
Nazwiska:   1. Strzelec Jan 
                    2 Bożena Wójcik 
                    3 Stanisław Łazarski 
                     
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
 
Proszę o przegłosowanie uchwały w sprawie powołania składu Komisji Skrutacyjnej 
do przeprowadzenia wyborów na przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady. 
Głosowanie 
15 głosów – za     uchwała Nr I/1/2010 
Proszę o wybranie ze swego składu Przewodniczącego Komisji. 
Na przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Komisja wybrała Pana Stanisława 
Łazarskiego. 
 
 
Proszę o podawanie kandydatów na funkcję przewodniczącego 
 
Nazwiska:  1 Adam Mysiara  - zgłosił Zbigniew Adamski 
Nie zgłoszono więcej kandydatur. 
                    
 
Czy kandydat  wyraża zgodę na kandydowanie? 



Kandydat wyraził zgodę. 
Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
 
(przerwa) 10 minut. 
 
Czy Komisja jest już gotowa? 
Tak 
Proszę o wręczenie głosującym kart do głosowania i powtórzenie zasad głosowania. 
Przewodniczący Komisji odczytał zasady głosowania zgodnie ze statutem.. 
(Chwila głosowania – wrzucenie kart do urny – policzenie głosów). 
 
Proszę Komisję Skrutacyjną o odczytanie protokołu wyników wyborów. 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z głosowania. (w załączeniu). 
Pan Z.Konieczny 
Odczytał uchwałę o wyborze przewodniczącego  
Głosowanie 
13 głosów -  
– uchwała Nr I/2/2010 
Proszę Pana  Adama Mysiarę o objęcie przewodnictwa obrad. Proszę o przyjęcie 
insygniów władzy przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
 

NOWY PRZEWODNICZĄCY 
 
 
Podziękowanie za wybór. 
Ad. 7 
Kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest wybór wiceprzewodniczących. 
 
Art.19 ustawy o samorządzie gminnym stanowi, że rada wybiera ze swego grona od 1 
– 3 wiceprzewodniczących w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady – tak jak przy wyborze przewodniczącego. 
Skonkretyzowanie tego zapisu znajduje się w Statucie Gminy Sędziszów, gdzie rada 
określiła że liczba wiceprzewodniczących dla Rady Miejskiej w Sędziszowie wynosi 2 
osoby. 
Przystępujemy do czynności proceduralnych. 
Proponuję aby wybory przeprowadziła powołana już Komisja Skrutacyjna. 
Czy ze strony państwa radnych jest akceptacja? Rada przyjęła propozycję. 
 
Przedstawienie propozycji ordynacji wyborczej wiceprzewodniczących. 
Zasady wyboru jak przy wyborze przewodniczącego. 
Proszę o podawanie kandydatów. 
 
Nazwiska: 

1) Zbigniew Adamski – wyraził zgodę 
 



     2) Marek Mentel – wyraził zgodę 
 
     3) Jacek Sroka – nie wyraził zgody 
     4) Bożena Wójcik – nie wyraziła zgody 
     5) Jan Wiencek – nie wyraził zgody 

 
  
Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
 
(10 minut przerwy) 
 
Proszę członków Komisji o wręczenie kart do głosowania i przypomnienie zasad 
głosowania. 
Przewodniczący Komisji odczytał zasady głosowania. 
(rozdanie kart – głosowanie – policzenie głosów) 
 
Proszę Komisję Skrutacyjną o odczytanie wyników głosowania. 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z głosowania. 

1) Pan Zbigniew Adamski – 11 głosów – za, 3 głosy - przeciw 

2) Pan Marek Mentel – 5 głosów – za, 9 głosów - przeciw 

Na wiceprzewodniczącego został wybrany: 

1. Pan Zbigniew Adamski 
Pan przewodniczący zarządził ponowne głosowanie  na wybór 
wiceprzewodniczącego, poprosił o zgłaszanie kandydatów: 

1. Mariusz Gliwiński – wyraził zgodę 
2. Marek Mentel – nie wyraził zgody 
3. Zbigniew Gładki – nie wyraził zgody 
4. Dariusz Juszczyk nie wyraził zgody 
5. Nikodem Jawor nie wyraził zgody 
6. Stanisław Łazarski – nie wyraził zgody 
7. Wiktor Tabor – nie wyraził zgody. 

Pan Przewodniczący zamknął listę kandydatów i poprosił Komisję Skrutacyjną o 
przygotowanie kart do głosowania. 
( 10 minut przerwy) 
( rozdanie kart – głosowanie – przeliczenie głosów) 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania. 

1. Pan Mariusz Gliwiński uzyskał następującą liczbę głosów: 
10 – za 
5 – przeciw 

Pan Mariusz Gliwiński został wybrany wiceprzewodniczącym . 
Pan Przewodniczący odczytał uchwałę o wyborze wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Sędziszowie, wybrani zostali: 
Adamski Zbigniew 
Gliwiński Mariusz 
Uchwała Nr I/3/2010 



Pan Przewodniczący odczytał uchwałę o wyborze wiceprzewodniczących  
 
Stwierdzam że podczas obrad dzisiejszej sesji Rada Miejska wypełniła ustawowy 
obowiązek i dokonała ukonstytuowania się poprzez wybór: przewodniczącego i dwóch 
wiceprzewodniczących. 
 
Przystępujemy do kolejnego punktu obrad: „Złożenie sprawozdania finansowego o 
stanie gospodarki przez Burmistrza Sędziszowa Wacława Szarek 
Ad. 8 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie o stanie gospodarki finansowej gminy, 
informując że w latach 2007 – 2010 wydatki majątkowe wyniosły 64.817.000zł, co 
stanowi prawie 50% wydatków budżetowych. Tak duże nakłady inwestycyjne dały 
gminie 35 miejsce w kraju w zakresie wykorzystania środków unijnych. Wykonane 
inwestycje to projekty społecznie niezbędne, które miały pełną akceptację środowiska 
i przez następne lata będą służyć naszym mieszkańcom. Za ten wspólny wysiłek 
podziękował wszystkim mieszkańcom, instytucjom, przedsiębiorcom, Radzie 
Miejskiej a szczególnie pracownikom Urzędu. 
 
Ad. 9 
Kolejnym punktem obrad jest wręczenie zaświadczenia o wyborze na funkcję 
Burmistrza. 
 
Proszę Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana Krzysztofa Opałkę o 
wręczenie dokumentu. 
Nastąpiło wręczenie zaświadczenia o wyborze. 
Burmistrz podziękował wszystkim za wybór. 
 
Ad. 10 
Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy, odczytała 
pisma z wydziałów dotyczące zmian. 
Radny N. Jawor 
- Basen dopiero otwarty a już trzeba dokładać, rozumiem doposażenie pokoi ale zakup 
kołowrotka do sauny trzeba było przewidzieć. 
Pan K. Chmaruk 
- w projekcie było przewidziane wejście za pomocą drzwi i miał być elektro rygiel. 
Ludzie otwierają i wchodzi kilka osób, jest to nieskuteczne, są ciągłe reklamacje. W 
związku z tym proszę o zakup takiego kołowrotka żeby nie było komplikacji, te 
pieniądze szybko się zwrócą. Ludzie są nieuczciwi i ratownicy nie są w stanie tego 
opanować. 
Pan Burmistrz 
- jest to nasza gorąca prośba aby to kupić i usprawnić pracę, proszę o akceptację. 
Głosowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
12 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się           uchwała Nr I/4/2010 
Pan Przewodniczący 



- po zakończeniu obrad ogłaszam ½ godziny przerwy i o godz. 1430 zwołuję drugą 
sesję ponieważ na tej Burmistrz nie może złożyć ślubowania – wręczył radnym 
porządek obrad II sesji. 
Pani Sekretarz 
- tak postanowiła PKW, w dniu dzisiejszym muszą się odbyć dwie sesje. Pierwszą 
zwołuję ustępujący przewodniczący a kolejną nowo wybrany przewodniczący i na tej 
Burmistrz może złożyć ślubowanie. Spowodowane to jest niejednolitym terminem 
ogłoszenia o wyborach do rad, 25 listopada wyniki wyborów do rad a 29 listopada 
wyniki I tury wyborów wójtów i burmistrzów. 
Podziękowała za współpracę Przewodniczącemu i członkom Miejskiej Komisji 
Wyborczej. 
Ad. 11 
Radny J. Strzelec 
- bardzo duża kwota jest przeznaczona na oświatę, jest to sygnał aby się nad tym 
zastanowić, 
- dzisiaj zawiało wszystkie drogi, bardzo trudne warunki w całej gminie. 
Radny Z. Głądki 
- ja również się spóźniłem z tego powodu, autobus dziś nie przyjechał po dzieci. 
Pan Burmistrz 
Sprawa oświaty to największy wydatek bieżący, 
- w sprawie dróg dzwoniłem do rejonu w Wodzisławiu, okazuje się że mają za mało 
sprzętu. 
Radny N. Jawor 
- śnieg pada od niedzieli a dziś jest czwartek. 
Kierownik MGOZ 
- zasygnalizowała chęć zorganizowania punktu opieki sobotnio-niedzielnej i 
świątecznej. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
Porządek obrad został wyczerpany. 
Zamykam obrady I sesji Rady Miejskiej kadencji 2010 – 2014. 
                         
                                        Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                    Sekretarz                               Przewodniczył 
 


